



Divisionsledelsesmøde

Tid: Torsdag den 18. januar 2024 kl. 19.30 – 21.30.

Sted: Hos Lars, Korup (Kage: Natalie)

Fremmødt: Andy, Karin, Lars, Natalie, Mai og Lau

Afbud:

Dagsorden og referat:

1. Godkendelse af dagsorden

Lau husker fremover at sende mail til DL ca. 14 før kommende DL-møder med reminder om at sende punkter til dagsorden til Andy. Dagsorden ud ca. 1 uge før DL-møde.

2. Gennemgang af grupperne

Med baggrund i seneste GL-møde gennemgik vi grupperne for de udfordringer de står med hver især, for at afklare, om der er grupper, som DL kan hjælpe, og hvordan kan DL hjælpe?

3. Øghaven

Laurits stopper med at være udlejer på Øghaven.

Lau tjekker op på, hvordan 1. Otterup gør ved bookenshelter.dk, når gruppen skal blokere for andre brugere i Otterup Friluftsoase

Hvilke opgaver er der på Øghaven fremadrettet?

Anders og Lars regner med at fortsætte i udvalget (MOS, Liv, Gitte og Laurits er øvrige medlemmer)

Udvalget prøver at udarbejde en liste over opgaver.

Der er endnu mange opgaver der skal løses.

Status på naturplanen. Der etableres 2 opmærkede stier/ruter i området. De to ruter går samlet gennem Øghaven. Vores udvalg arbejder lige nu med hvilke vilkår der følger med at de to ruter skal gennem vores område. Hvad betyder det f.eks. hvis de to ruter bliver tinglyst ind over Øghaven?

Faste poster. Stjernegruppen har et samarbejde med O-løbsklubben om faste poster i Sandhusskoven. Claus har foreslået, at der også kunne etableres sådanne faste poster på Øghaven. Ideen er taget med til møde i naturfonden. Claus fra Stjernegruppen er sat på det videre arbejde med dette.



Lau deler materiale med DL om ”vandsikrede” grill-riste, som de har gode erfaringer med i 1. Otterup.

Etablering af vej: Odense Kommune vil muligvis etablere/renovere vejen

4. Divisionsrådsmødet (Tirsdag den 7. maj 2024)

Hvem fortsætter i DL efter Divisionsledelsesmødet?

Lars ønsker at stoppe i DL

Natalie tager på højskole, men vil gerne fortsætte i DL. Vil gerne fortsætte med nuværende poster, under højskoleopholdet.

Øvrige fortsætter.

Husk at sælge en DL-post ved grupperådsmøderne

Der skal findes en ny eventansvarlig/-koordinator som afløser for Lars.
Det vil være lederdag og dyrskue, samt evt. nye events.

Drøftede om vi kunne have gavn af at have en overordnet hyttemester, med ansvar for opsyn med hytterne og Øghaven. Som en ny funktion i DL

Vi håber, at er et eller flere medlemmer af udvalget for Øghaven, der gerne vil være tilknyttet Øghaven i en eller anden funktion.

Lau laver PowerPoint med slides til mødet. Evt. med udgangspunkt i de slides, som Oliver havde lavet til 2023

Vi skal have set på handlingsplan for DL

HUSK: Indkaldelse ud i uge 15

5. Dyrskuet

Lau kontakter Dyrskuechef Anita i uge 4-2024

6. Lederdag

Øghaven kunne være en idé



7. Fordeling af grupperådsmøder

Vi fik fordelt grupperådsmøderne blandt os.

Karin sender opdateret liste

Vedtægter (senest opdateret ved korpsrådsmødet den 19. november 2023) kan findes her:

<https://dds.dk/sites/default/files/2023-12/Vedt%C3%A6gter%20for%20Det%20Danske%20Spejderkorps%20-%202019-11-2023.pdf>

Husk ”tjekliste under grupperådsmødet”:

https://dds.dk/sites/default/files/2023-11/Tjekliste%20UNDER%20gruppera%CC%8Adsm%C3%B8de_dec23.pdf

Mind eventuelt grupperne om, at der også findes en ”tjekliste EFTER grupperådsmødet”:

https://dds.dk/sites/default/files/2023-11/Tjekliste%20EFTER%20gruppera%CC%8Adsm%C3%B8de_dec23.pdf

8. Næste møde

6. marts 2024 hos Karin, Næsby

Mai sørger for kage

9. Evt.

Ref. Lau